
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 26.09.2024 Kl. 17.00 – 19.30 

Til stede: Patrick, Brian, Søs, Tommy, Kristine, 

Rune 

Afbud: Tatiana, Christina, Heidi 

Referent: Kristine 

0. Godkendelse af referat gøres sidst 

på mødet. 

Referatet fra sidst findes på skolens hjemmeside 
 

1. Nyt fra skolen Orientering 
Der er blevet udarbejdet og sendt høringssvar vedr. 
budgettet for 2025. Vi afventer hvilke beslutninger, 
der bliver taget på politisk niveau. 
 
Vi har fået vores elevråd i gang, og påtænker at 
invitere dem med på skolebestyrelsesmøde på et 
tidspunkt i løbet af skoleåret. Vi ser frem til at få 
elevernes perspektiv mere på banen, så de også kan 
påvirke, hvordan skolen skal være. 
 
Der bliver så småt sat gang i mindre 
vedligeholdelsesopgaver på skolen.  
I efterårsferien bliver kontoret sat i stand. Det er en 
tidligere påbegyndt istandsættelse som skal afsluttes. 
Der vil efter efterårsferien være en gennemgang af 
skolen, hvor der foretages vurdering og prioritering af 
andre steder, som trænger. Vi er glade for at man 
kigger i retning af Nordbakkeskolen. 
 

2. Nyt fra SFO og SFO2 Orientering 
Der er justeret på pædagogernes arbejdstid, så der i 
dette skoleår er mere tid til at gøre SFO’en klar inden 
den åbner om eftermiddagen. Det er noget, der har 
været med til at der er mere ro på SFO’en for børnene, 
når de kommer fra undervisning. 
 
SFO’en oplever pt. i stigende grad at forældre ringer 
fra parkeringspladsen og beder pædagogerne om at 
sende deres barn ud. Det er noget vi skal finde en 
løsning på, da der ikke er pædagoger, der er afsat til at 
tage telefonen i SFO’en. De lægger deres primære 
fokus på børnene.  
 
Vi påbegynder at rykke rundt i SFO’en, hvilket betyder 
at nogle rum vil være aflukket i en kortere periode. 
Dette af sikkerhedshensyn. Formålet med 



omflytningen er at forbedre udnyttelsen af de 
kvadratmeter vi har og skabe nogle lokaler, som i 
endnu højere grad giver lyst til leg og aktivitet.  
 
Der er kommet gang i flere aktiviteter. Skatertur og bål 
har været nogle af dem. Der er desuden NERF 
arrangement om ikke så længe.  
Der er også en tur for de børn, der går i Master Club i 
støbeskeen. Det har børnenes klubråd været med til at 
beslutte. 
 

3. Faste punkter på dagsordenen 

 Håndtering af konflikter og 

voldsomme episoder i 

børnegruppen 

 Personalesituationen 

 Elevsituationen 

 Vikardækning 

Orientering  
Der har været en enkelt episode, hvor det har været 
nødvendigt at følge retningslinjen for håndtering af 
voldsomme episoder. Sagen er afsluttet, og der er 
foretaget tiltag, der skal mindske muligheden for at en 
lignende sag opstår. 
Skolebestyrelsen orienteres om episoden. 
 
De børn der er “indsluset” i dette skoleår, har ikke 
været en del af de voldsomme episoder.  
Der kommer et generelt skriv ud til alle forældre 
omkring hvordan skolen tackler voldsomme episoder.  
Der er mange fokuspunkter omkring børn, som 
kommer i konflikter.  
 
Det foreslås, at lærere ved forældremøder opfordrer 
forældre til at læse skolens principper og referater fra 
skolebestyrelsen.  
 
Der er pt. en medarbejder, der er sygemeldt. Der er 
generelt opmærksomhed på sygefravær, som en del af 
arbejdet med professionel kapital på skolen. 
 
Der har været tilgang af et par elever.  
 
Omfanget af vikardækning ligger nogenlunde på 
samme niveau som på samme tid sidste skoleår. Det 
tilstræbes fortsat at dækningen af timerne er med 
kendte voksne og faste medarbejdere frem for 
tilkaldevikar.  
Vi er aktuelt i gang med at arbejde på en større 
tydelighed i den daglige struktur og hvad planen er, 
når den faste struktur er nødt til at blive ændret. 
Formålet er at børnene i højere grad ved hvad der 
forventes af dem, da det er med til at styrke 
læringsmiljøet. 
 



4. Årshjul for gennemgang og 

revidering af principper 

Drøftelse og beslutning 
Der laves en gennemgang af hvilke principper, der er 
lovpligtige, med henblik på at revidere eksisterende 
principper og udarbejde evt. nye principper for skolens 
virke. 
Årshjulet for gennemgang og revidering af principper 
bliver i forbindelse med ovenstående revideret. 
 
Eksisterende årshjul findes nederst i dette dokument. 
 

5. Revidering af principper Skolebestyrelsen reviderer følgende principper, som 
efterfølgende formidles til medarbejdere og lægges på 
skolens hjemmeside. 
 

 Reklamer på skolens område: 
Ingen rettelser. 
 

 Lejrture: 
Rettelser foretages og princippet godkendes på 
kommende skolebestyrelsesmøde. 
 
 

 Forældredeltagelse i undervisningen: 
Rettelser foretaget og princippet er herefter godkendt. 
 
Principper i årshjulet: 
Meddelelsesbogen skal implementeres og indskrives 
princip for underretning om læringsudbytte.   
 
Forslag til nyt princip: Princip for den gode start på 
skoledagen.  
 
Mobbepolitik tilføjes til årshjulet sammen med andre 
politikker. 
 
Bestyrelsen kigger løbende principperne igennem med 
henblik på at sikre at principperne er tidssvarende og 
for at sikre at der udarbejdes nye principper i det 
omfang der er meningsfuldt for skolens udvikling og 
daglige drift. 
 
 

6. Økonomi 2024 Orientering 
Ledelsen orienterer skolebestyrelsen om skolens 
økonomi, og hvordan der arbejdes med denne 
fremadrettet med afsæt i aktuel status. 
 

7. Eventuelt Drøftelse omkring sukkerpolitik: 
Skolebestyrelsen opfordrer til sund kost 



Til kommende møder:  

Kommunikationsstrategi 

Årshjul for gennemgang og revidering af principper og retningslinjer – Opdateret d. 27-09-2024.  

August 
Kommunikation 
 
Den gode 
kommunikation 
mellem skole og 
hjem 
 

September 
Reklamer på 
skolens 
område 

Oktober 
Underretning 
af lærings-
udbytte 
 

November 
Forældredeltagelse i 
undervisningen 
 
Samarbejdet om 
trivslen (herunder 
mobbepolitik) 

December 
Undervisnings-
pligten ift. 
deltagelse i 
Musikskole 
eller 
foreninger 
 
Lejrture 
 

Januar 
Bevægelse i 
skoledagen 
 
Vikardækning 

Februar 
Undervisningens 
organisering 
 
SFO´ens 
virksomhed 

Marts 
Hensyn til 
buskørsel 
 
Arbejdets 
fordeling 
mellem 
skolens 
medarbejdere 

April 
 Skema 
 
Princip for 
den gode 
start på 
skoledagen 

Maj 
Mobilpolitik 
 
Alle børn cykler 
 

Juni 
Deltagelse i 
idræt 
 
Kostpolitik 

 

 

Skolebestyrelsen vil se på hvordan andre skoler har 
arbejdet med temaet og tage beslutning om hvordan 
der kan arbejdes videre med temaet på 
Nordbakkeskolen. 
 
Mobiltelefoner: 
Nordbakkeskolen vil i have særlig opmærksomhed på 
mobilpolitikken, fordi vi kan se reglerne skrider. 
Telefoner og ure skal have tydeligere regler.  
Der er opmærksomhed på at nogle ure kan tage 
billeder, filme og optage lyd. 
Mobilpolitikken tages op på kommende 
personalemøde og der vil efterfølgende komme 
orientering til skolens elever og forældre omkring 
skolens politik på området. 
 


